

HONG KONG COCKTAIL HOPPING 香港雞尾酒節



**Award-winning Bar? Atmospheric Speakeasy ?
Hidden Gem in Sham Shui Po? We're Looking for
You! 獲獎酒吧？ 地下酒吧？ 還是藏在深水埗的隱世小店？
我們正在找你！**

We're looking for bars from all categories across the city to join us for the upcoming **Hong Kong Cocktail Hopping**, including:

我們現正邀請一眾酒吧加入即將舉行的 **香港雞尾酒節**，包括以下類別：



Organised by **Hong Kong Tourism Board** and supported by **Restaurant & Bar Hong Kong x Gourmet Asia**, this brand-new bar hopping event will bring your bar a never-before-seen exposure to the public. Eligible bars will receive a series of marketing promotion and consumption rebate.

這個由**香港旅遊發展局**主辦和**香港餐飲展 X 亞洲食品展**策劃的全新活動，會以前所未有的方式將您的酒吧帶到公眾眼前。成功入圍的活動商戶將可獲得一系列的推廣以及實際消費補貼。

1

A One-off Marketing & Promotion Fee
一次性市場推廣費用

2

Actual Consumption Rebate*
實際消費補貼*

3

Citywide Promotion and Exposure of Your Bar
為你的酒吧在城中作推廣

**terms and conditions applied 受條件及細節約束*

Learn More
更多詳情

Join us now to create the vibrant and diverse bar experience for Hong Kong!
現在就加入我們，為香港創造一個獨一無二的酒吧體驗！

Register Your Interest
登記資料讓我們和您聯絡

If you're interested to join the campaign, please [submit the application on/before 31 MAY 2022](#).

Should you require more information or assistance, please contact Ms Karrie Chiu (Karrie.Chiu@informa.com / +852 3752 8344).

We look forward to hearing from you.

如欲參與此活動，請於**2022年 5 月 31 日或以前**填妥[報名表格](#)。

如有任何查詢，可隨時向 Ms Karrie Chiu 聯絡 (Karrie.Chiu@informa.com / +852 3752 8344)。

我們期待您的回音。

Yours sincerely,



Organised by:



Informa Markets

1701-05, 17/F, China Resources
Building, 26 Harbour Road, Wanchai,
Hong Kong
+852 3709 4981
visit@rbhk-ga.com

Discover more:

www.RBHK-GA.com

Follow us:
 RBHKGA

